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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 28.08.2014 
 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Stamatoiu Ion care a fost ales preşedinte 

de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.218/2014 adoptată prin 
votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”. 
  
„Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 14 consilieri. Lipsesc dl. consilieri:Farcaș Ladislau, Fărcaș Bianca, Mureșan Vasile, Noghiță 
Luminița, Olariu Nicoleta, Radu Carollina și Takacs Aranka.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Viorel Arion şi d-nul  
director juridic Spiridon Pantelimon  care îl înlocuiește pe dl. secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul dl. director juridic Spiridon Pantelimon  pentru a prezenta 
stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţa din data de 31.07.2014 și 08.08.2014.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
 „Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 31.07.2014 și 
08.08.2014. 

Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 31.07.2014 și 08.08.2014, au 
fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele de şedinţă, se supun aprobării 
Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
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Dl. primar Viorel Arion : 
                     „Propun suplimentarea ordinii de zi, prin introducerea la punctul 13 a ordinii de zi, a 
următoarelor proiecte de hotărâri: 
 
1 Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe anul 

2014 
 
2 Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului împrumutului intern al municipiului  

Hunedoara, pe anul 2014 
 
3 Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei  şi a statului de funcţii pentru Spitalul 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara 
 
4 Prezentarea adresei Organizației pentru Apărarea Drepturilor Omului din România, înregistrată la 
Primăria Hunedoara sub nr.53764/27.08.2014. 
 
5 Prezentarea adresei SC SANTINEL SRL, înregistrată la Primăria Hunedoara sub nr. 
51248/12.08.2014. 
 
6 Prezentarea adresei Asociația Civică Dreptatea Hunedoara, înregistrată la Primăria Hunedoara 
sub nr. 54050/28.08.2014. 

În urma consultărilor cu domnii consilieri înaintea acestei ședințe, rog unul dintre 
consilieri ca la punctul 3 să facă un amendament, persona mandatată de consiliul local în Asociația 
de Dezvoltare Intercomunitară Aqua Prest, să voteze pentru menținerea tarifelor actuale.” 
  

Dl. Stamatoiu Ion:  
„Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă în unanimitate.  
Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.  

 
După punctul 13 al ordinii de zi se va lua o pauz ă de 20 de minute pentru studierea 

materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate. 
 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
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La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul:(se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – 
organigrama si a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara si pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dna Mornea Maria : 
”Întrebare, proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – 

organigrama si a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara, la punctul 1, la suplimentar este punctul 3, este același proiect.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Este greșit în îndrumar, la suplimentare. Corect este proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și a statului de funcții pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” 
Hunedoara.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”La care?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”La punctul suplimentar.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Deci numai pentru spital…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Organigrama asta este corectă, pentru consiliul local, cealaltă este pentru Spitalul 

Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Despre asta discutăm, în momentul în care noi ne-am uitat, și sunt convinsă că și alți 

consilieri ar fi avut ceva de spus la organigramă, ne-am dus, majoritatea dintre noi pe acel punct 
suplimentar care l-ați introdus dvs. pe ordinea de zi și care are aceeași denumire.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Proiectul cu organigrama de la spital, urmează să-l primiți pentru că este punct 

suplimentar, se va lua o pauză pentru studierea proiectului.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Ok, dar pe…” 
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Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Dvs. ce ați studiat ați studiat la punctul 1.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Ordinea de zi s-a aprobat cu structura organizatorică a municipiului, dacă îmi aduc 

bine aminte ce a zis dl. primar, ordinea de zi. Deci este prima problemă, discutăm structura 
organizatorică ca să știm că la punctul 3 la suplimentar este vorba despre organigrama de la spital. 

Referitor la structura organizatorică, m-am uitat în anexele 1 și 2 dar mai ales în anexa 
2 și am găsit câteva inadvertențe impropriu zis, în sensul că, odată luându-le așa repede, serviciul 
impozite și taxe locale, avem compartimentul de insolvență format din  3 persoane din care 1 este 
vacant și avem la punctul 186, compartiment de insolvență format dintr-o persoană, care este 
poziția corectă?” 

 
Dl. Bor și Vasile : 
”Poziția corectă, dacă îmi permiteți, compartimentul insolvență sau serviciul impozite și 

taxe locale executări silite.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Strict compartiment insolvență.” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Compartimentul insolvență cu 3 persoane se referă la acel compartiment care se 

constituie din persoanele existente angajate în acest compartiment în primăria Hunedoara, 
respectiv dl. Zăiceanu, dl. Albu și dna Fan, care sunt în acest moment 2 pe post de funcționar 
public, dl. Zăiceanu și dl. Albu și dna Fan pe post de contractual și care vor constitui compartimentul 
de insolvență de asistență juridică în domeniul insolvenței, pentru toate dosarele care fac      
obiectul acestei activități în cadrul serviciului constituit care  este dincolo în clădirea BRD-ului,  iar 
până când urmează titularizarea și constituirea acesteia și aprobarea de către A.N.F.P.  care din 
nefericire este oarecum de durată cam de 2 luni de zile. Dl. Barabaș care este în compartimentul de 
insolvență din cadrul direcției juridice va ghida această activitate. În momentul în care se va aproba 
efectiv ocuparea acelor posturi constituite, cum ați spus dvs., la compartiment, dl. Barabaș va 
dispărea…” 

 
Dna Mornea Maria : 
”….unde scrie? Acum aprobăm această organigramă, unde scrie?” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Nu scrie.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Atunci îl trecem acolo unde îi este locul, pe de-o parte, pe de altă parte, am un 

amendament pe care îl propun colegilor consilieri, ca posturile vacante, pentru că dacă până acum 
activitatea în primărie s-a desfășurat să zicem că bine, da, să fie ocupate de persoane contractuale 
nu de funcționari publici.” 

 
Dl. Bor și Vasile : 
”Înțeleg că, concursurile pentru ocuparea posturilor vacante să fie exclusiv pentru 

posturi vacante de contractuali. Iar pentru postul de funcționar public care se vor elibera ulterior….” 
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Dna Mornea Maria : 
”Haideți să ne înțelegem foarte bine, posturile care sunt ocupate de funcționari publici 

sunt ocupate de funcționari publici, posturile vacante care urmează să fie ocupate, vor fi ocupate de 
personal contractual, nu funcționari publici.” 

 
Dl. Bor și Vasile : 
”Eu nu-mi permit să fac amendament la amendament, dar Legea nr. 215/2001 îmi 

spune niște activități care nu pot fi ocupate de personal contractual.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Dar ce se vacantează ca funcționar public, rămâne, din punct de vedere juridic nici nu 

putem să schimbăm ce este funcționar public, problema se pune să nu transformăm poturi care pot 
fi contractuale în posturi de funcționari publici, aici este problema.” 

 
Dl. Bor și Vasile : 
”Ceea ce se intenționează, dacă îmi permiteți să informez consiliul, să ocupăm într-un 

viitor foarte apropriat, o să vă spun chiar foarte punctual, sunt posturile de la atelier de muncitor 
calificat…” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Nu discutăm de posturile de muncitor calificat, pentru că aveți o grămadă de posturi 

de șefi, vă dau exemplu, serviciul acesta de impozite și taxe locale cu un vacant post de șef 
serviciu. După aceea aveți compartimentul de…..” 

 
Dl. Bor și Vasile : 
”Dna Mornea, în prezent postul este girat tot de un funcționar public cu post de 

execuție, nu mai aducem din afară încă o persoană, sau nu titularizăm ca funcționar public o 
persoană personal contractual ci un funcționar public de pe post de execuție promovează pe post 
de funcționar public de conducere. Repet, nu organizăm din afară, să recrutăm alte persoane care 
să suplimenteze numărul de personal salariat al primăriei…” 

 
Dna Mornea Maria : 
”….măriți totuși fondul de salarii mutând de pe un post inferior pe un post superior.” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Cineva trebuie să și conducă acolo.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Sigur că da, nu contestă nimeni. Dar problema este în momentul în care se pot face 

aceste amendamente, de exemplu, birou de comunicare promovare imagine.” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Există o persoană, funcționar public, consilier, pe numele ei Silke Oprean care 

girează acest post în continuare.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”…și e trecut aici.” 
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Dl. Bor și Vasile : 
”Da, dar este consilier, nu este șef de birou. Ca să poată deveni șef de birou trebuie 

să concureze pentru acest post, împreună cu alți colegi din primărie, nu e obligatoriu să-l ocupe ea, 
eu vă spuneam cine îl ocupă în prezent, fără să fie titularizat.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Deci sunt două posturi deja.” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Da, dar ele sunt deja, activitatea este condusă…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Avem nevoie în privința asta, de compartiment relații cu mass media și apoi 

promovare imagine și manifestări promoționale, este un asemenea volum mare de muncă? Unul 
pentru relația cu media, strict, și unul pentru imagine și manifestări promoționale.” 

 
Dl. Bor și Vasile : 
”Ținând seama de nevoia de promovare…” 
 
Dna Mornea Maria : 
”A cui?” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”A instituției.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Dna Mornea, cei de la promovare imagine, lucrează 90% din activitatea lor pentru 

promovarea Castelului și doar 10% pentru alte activități.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Pentru Castel, dl. primar.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Trebuie optimizare, pentru că nu putem…” 
 
Dna Mornea Maria : 
”…de ce să nu-și folosească toată puterea de muncă acolo unde trebuie să și-o 

folosească, și unde practic aduce bani pentru bugetul primăriei.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Până acum activitatea este foarte bună, și rezultatele se văd.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”De acord cu dvs., atunci de ce ne mai trebuie posturi în plus?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Păi nu e în plus.” 
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Dna Mornea Maria : 
”Ba da.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Tot timpul se reproșează că noi nu avem resurse pentru Castel, și Castelul aduce 

bani, vă dau un exemplu: în weekend-urile din această vară, s-a încasat 1 miliard pe zi, sâmbăta și 
duminica.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Amendamentul meu este acesta: posturile vacante să fie ocupate de personal 

contractual și toate aceste inadvertențe între posturile care sunt ocupate de fapt și cele care 
urmează să fie ocupate de aceeași persoană.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Dna consilier, dacă îmi permiteți, funcția publică nu poate fi ocupată de personal 

contractual, este prevedere în Legea nr. 188/1999, deci acest amendament încalcă prevederile 
Legii nr.188/1999, dacă noi îl introducem în forma în care dvs. l-ați formulat, el încalcă prevederile 
Legii nr.188/1999, nu putem să încălcăm o lege printr-un amendament.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Vreau să vă întreb un lucru, ca funcționar public la executări silite, trebuie să fie toți 

funcționari publici?” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Cu excepția celor care fac secretariat, registratură, evidență dosare, partea mai puțin 

de concepție ci mai mult de evidență…” 
 
Dna Mornea Maria : 
”La compartimentul juridic, în același serviciu, trebuie să fie funcționari publici?” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Majoritatea, cu anumite excepții. Prin fișa postului nu-i pot prevedea atribuții care 

Legea nr. 215/2001 îmi impune să fie la funcționari publici, să le dau la personal contractual, și nici 
invers. În speță avem aici pe dna Lavinia care este pe parte de referent, iar dincolo vom avea pe 
dna Goghiță, care a fost în evidență la îndosariere și este personal contractual, și este la impozite și 
taxe locale, face în continuare evidența, pregătirea dosarelor, arhivarea lor, evidența actelor de 
intrări ieșiri, nu partea de concepție, de urmărire conform legii, ci partea de circulație……” 

 
Dna Mornea Maria : 
”În nota de fundamentare nu spuneți nimic de ce se creează noi funcții, de ce se 

merge pe funcționari publici, de ce nu se merge pe personal contractual, nu spuneți absolut nimic, 
nu justificați această oportunitate creării acestor posturi suplimentare.” 

 
Dl. Bor și Vasile : 
”Dna Mornea, credeți-mă, Agenția Națională a Funcționarilor Publici nu ar fi avizat 

această organigramă dacă nu era conform legii.” 
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Dna Mornea Maria : 
”Funcționari publici, sigur că da, este chestia de sindicat și normal că susține 

personalul…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Este Agenția Națională a Funcționarilor Publici, nu sindicat. Vă mențineți 

amendamentul?” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Da, eu îmi mențin amendamentul.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Dar, dna Mornea, v-am anunțat că este ilegal.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Îmi mențin amendamentul. Dl. director, mențin amendamentul, dvs. menționați acolo 

că este ilegal ca să fie angajat personal contractual pe posturile considerate vacante.” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Nu, pe post de funcționari publici.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Eu am spus pe posturile vacante, nu am spus pe cele care vot fi ocupate de 

funcționari publici, am spus ca pe posturile vacante să fie angajați personal contractual.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Posturile vacante ocupate de personal contractual cu excepția celor ocupate de 

funcționari publici.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Deci să nu fie angajați funcționari publici  din afară.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Am rugămintea să formulați corect amendamentul.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Să nu fie angajați funcționari publici din afara instituției, decât pe posturi 

contractuale…..” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”….îmi permiteți să vă sprijin puțin la reformulare.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Da.” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Cu amendamentul, ca ocuparea posturilor de funcționari publici să fie făcută dor prin 

promovare din interior……” 
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Dna Mornea Maria : 
”….exact.” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Ok. Ca să depășim momentul.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Nu poți, este o discriminare……” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Dacă vrea cineva să se prezinte la concurs din afara instituției….” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”…se ocupă prin concurs, conform legii, nu putem să limităm, de către consiliul local 

printr-un amendament. Nu se poate face o asemenea discriminare. Încălcăm niște prevederi legale, 
clar.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Ce mă interesează pe mine în principal, și v-am spus, și știți destul de bine despre ce 

este vorba, de a reduce aceste costuri care grevează populația municipiului Hunedoara, și pentru 
asta susțin în continuare acest amendament.” 

 
Dl. Stamatoiu Ion : 
”Atunci supunem la vot amendamentul dnei Mornea.” 
 
Amendamentul întrunește un vot ”pentru” (Mornea Maria) și 13 voturi ”abținere”. 

Amendamentul nu a fost aprobat. 
  
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru”, și un vot ”abținere” (Palcău Ciprian). 
Art. 1-2 se aprobă cu 11 voturi ”pentru”, 3 voturi ”abținere” (Palcău Ciprian, Mornea 

Maria, Rusu Constantin). 
Art.3-4 se aprobă cu 13 voturi ”pentru”, și un vot ”abținere” (Palcău Ciprian). 
Hotărârea nr.220/2014 se aprob ă cu 11 voturi ”pentru”, 2 voturi ”ab ținere” 

(Palcău Ciprian, Rusu Constantin) și un vot ”împotriv ă” (Mornea Maria).   
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.221/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ AQUA  PREST HUNEDOARA .   
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Am următorul amendament: să nu se aprobe majorarea, dl. Nimu, reprezentantul 

nostru să nu aprobe majorarea…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”La ce articol?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Trebuie să fie articol nou. Se mandatează dl. Nimu Ioan, să nu voteze…” 
 
Dna Mornea Maria : 
”…să nu voteze majorarea prețului. Să mă și justific de ce.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Deci la art. 3 din proiectul de hotărâre…” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Da. ” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Se mandatează dl. Nimu în calitate de reprezentant…” 
 
Dna Mornea Maria : 
”…să nu aprobe majorarea…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”…să nu aprobe majorarea prețurilor…” 
 
Dna Mornea Maria : 
”…și tarifelor…” 
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Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”…da…” 
 
Dna Mornea Maria : 
”…și mă justific de ce. Din calculul indicatorilor de performanță pe 2013, rezultă că 

rata profitului obținut înainte de amortizare și de redevență este de 17,86%. În condițiile acestea, de 
ce să plătească hunedoreanul bani mai mulți? După aceea, solvabilitatea este în limite mai mult 
decât normale. Acesta este primul amendament.  

La articolul 2, se mandatează ca dl. Nimu să nu aprobe prelungirea mandatele celor 3 
cenzori ai Asociaţiei, și vă explic de ce. Pentru că cenzorii nu sunt obligatorii la asociațiile acestea, 
fiind obligatoriu auditul extern, și la fel pentru că zic eu că ar fi trebuit să primim regulamentul de 
organizare și funcționare, ca să votăm în cunoștință de cauză.” 

 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Dna consilier, regulamentul a fost comunicat, și el este anexă la actele dvs. care v-au 

fost comunicate pentru ședința de consiliu.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Da, dar conține exact ceea ce am zis ca să nu aprobe majorarea tarifului.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Atunci, să fie mandatat în sensul modificării în regulament…nu înțeleg amendamentul 

pe care vreți să-l faceți la art.4, deci la art.2 și 3, da. La art.4?” 
 
Dna Mornea Maria : 
”… numai un pic…” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”… dna consilier supunem la vot amendamentul de la art.2?” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Da.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 

           ”Dați-mi voie să citesc formularea amendamentului, ca să fie consemnată corect. Art.2 
- Se mandatează domnul Nimu Ioan, în calitate de reprezentant al Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară AQUA PREST 
HUNEDOARA din data de 01.09.2014, să nu aprobe prelungirea mandatelor celor trei cenzori ai 
Asociaţiei.” 

 
Dna Mornea Maria : 

          ”Da, corect.” 
 

Se supune la vot amendamentul dnei consilier Mornea Maria de la art.2, care se 
aprobă în unanimitate. 
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Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Dați-mi voie să vi citesc reformularea amendamentului de la art.3 Se mandatează 

domnul Nimu Ioan, în calitate de reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în 
Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară AQUA PREST HUNEDOARA din 
data de 01.09.2014, să  nu aprobe majorarea preţurilor şi tarifelor la serviciile publice de alimentare 
cu apă şi de canalizare pentru S.C. APA PROD S.A. DEVA în conformitate cu avizul A.N.R.S.C. nr. 
212568/11.06.2014.” 

 
Se supune la vot amendamentul dnei consilier Mornea Maria de la art.3, care se 

aprobă în unanimitate. 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”La art. 4, mai aveți amendament?” 
 
Dna Mornea Maria : 

                    ”La art.5 Nimu Ioan, în calitate de reprezentant al Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, să nu aprobe indicatorii de performanță, pentru că practic nu sunt prezentați toți 
indicatorii de performanță, sunt prezentați doar câțiva dintre ei. Rata profitului brut este prezentat, 
nu și profitul net, din care am putea să ne facem o imagine asupra modului în care s-a manageriat 
activitatea. După aceea populația deservită, mă rog este ok, apa nefacturată constituind ce? Deci 
sunt niște indicatori foarte succint, care nu cred că sunt relevanți pentru a lua o decizie că într-
adevăr consiliul de administrație de la Apa Prod..” 
 

Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
                    ”Formulați amendamentul, vă rog.” 
 

Dna Mornea Maria : 
                    ”…se mandatează să nu aprobe indicatorii de performanță.” 
 

Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
                    ”Îmi permiteți să-l citesc integral. Art.5 - Se mandatează domnul Nimu Ioan, în calitate 
de reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară AQUA PREST HUNEDOARA din data de 01.09.2014, să nu aprobe 
indicatorii de performanţă ai S. C. APA PROD S.A. – Deva, conform anexei nr.2, care face parte 
integrantă din prezenta hotărâre.” 
 

Se supune la vot amendamentul dnei consilier Mornea Maria de la art.5, care se 
aprobă în unanimitate. 

 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.222/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării unei comisii speciale de 
analiză şi verificare, pe perioadă determinată, pentru sistematizarea circulaţiei  în municipiul  
Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea  organizării unei comisii 
speciale de analiză şi verificare, pe perioadă determinată, pentru sistematizarea circulaţiei  în 
municipiul  Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
Preşedinte:  VIOREL ARION – Primarul municipiului Hunedoara 14 voturi “pentru”            
Vicepre şedinte:  BOBOUŢANU DAN – Viceprimarul municipiului Hunedoara 14 voturi 

“pentru”             
Membrii:  PALCĂU CIPRIAN – consilier local 14 voturi “pentru”             
 DEMETER LADISLAU – director tehnic 14 voturi “pentru”             
 CRINELA  IOVAN – comisar şef de poliţie 14 voturi “pentru”             
 NICOLAIE SORIN GHIGU – subcomisar de poliţie 14 voturi “pentru”            

TIBERIU FURCĂ – director  executiv Poliţia Locală 14 voturi “pentru”            
 CORNEL  GUŢU – şef serviciu Poliţia locală 14 voturi “pentru”             

 IOAN MUNTEAN – consilier superior D.A.T.P.U 14 voturi “pentru”             
 MARINEL POANTA – şef Serviciul administrarea domeniului public şi  

privat 14 voturi “pentru”             
 MIHAI MÎRFU – consilier superior Serviciul administrarea domeniului 

public şi  privat 14 voturi “pentru”             
  
Secretarul 
comisiei: 

IUHASZ LADISLAU – consilier superior C.A.M.C.A.T.P. 14 voturi 
“pentru”             
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În urma acestor rezultate, comisia specială de analiză şi verificare, pe perioadă 
determinată, pentru sistematizarea circulaţiei  în municipiul  Hunedoara,  este următoarea: 

  
Preşedinte:  VIOREL ARION – Primarul municipiului Hunedoara; 
Vicepre şedinte:  BOBOUŢANU DAN – Viceprimarul municipiului Hunedoara; 

Membrii:  PALCĂU CIPRIAN – consilier local; 
 DEMETER LADISLAU – director tehnic; 
 CRINELA  IOVAN – comisar şef de poliţie 
 NICOLAIE SORIN GHIGU – subcomisar de poliţie 

TIBERIU FURCĂ – director  executiv Poliţia Locală; 
 CORNEL  GUŢU – şef serviciu Poliţia locală 

 IOAN MUNTEAN – consilier superior D.A.T.P.U; 
 MARINEL POANTA – şef Serviciul administrarea domeniului 

public şi  privat; 
 MIHAI MÎRFU – consilier superior Serviciul administrarea 

domeniului public şi  privat; 
  

Secretarul 
comisiei: 

IUHASZ LADISLAU – consilier superior C.A.M.C.A.T.P. 

 
Art.2-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.223/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la SC "PARC INDUSTRIAL” S.R.L. 
Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

         
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentantului Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la SC "PARC INDUSTRIAL” 
S.R.L. Hunedoara, a constatat următoarele: 
 

                       dl. Vasii Dorin 14 voturi “pentru”     
         

În urma acestor rezultate, reprezentantul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
în Adunarea Generală a Asociaţilor la SC "PARC INDUSTRIAL” S.R.L. Hunedoara,  este:               

                                                 
                                     dl Vasii Dorin. 

 

Dl. Stamatoiu Ion:  
”Dau cuvântul dl. Vasii Dorin, pentru a ne spune câteva cuvinte despre dânsul.” 
 
Dl. Vasii Dorin : 
”Mă numesc Vasii Dorin, născut în Ilia, jud. Hunedoara, în 1956, 28 iunie, absolvent al 

institutului mine din Petroșani, stagiatura la filiera minieră Hunedoara unde am ocupat funcții de 
conducere. De jos, maistru, șef sector, șef secție. În 1992 am trecut la societatea Talc Dolomită, 
funcții: șef secție, inginer șef, director tehnic, director general, actualmente, pensionar. Vă 
mulțumesc.” 
 

Art.2-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.224/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de trecere din proprietatea 
Statului Român în domeniul public al municipiului Hunedoara, a terenului în suprafață de 1946 mp 
înscris în CF nr.67004  Hunedoara, nr. cadastral 67004, situat pe strada Urcușului, municipiul 
Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Ce-i cu terenul acesta? Se trece din domeniul public în privat…” 
 
Dna Rusu Violeta : 
”Nu se trece din domeniul public în privat, se trece de pe Statul Român în domeniul 

public. Este un teren situat lângă halta de gunoi, ca să-l putem folosi trebuie să îl trecem de pe 
Statul Român în domeniul public.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 



16 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.225/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara, a terenului în suprafață de 134 mp și clădirilor în 
suprafață desfășurată de 139 mp înscrise în CF nr. 66809, nr. cadastral 66809; 66809-C1; 66809-
C2, situate pe strada Libertății nr.8 și a terenului în suprafață de 770 mp și clădirilor în suprafață de 
147 mp înscrise în CF nr.63934, nr. cadastral 63934; 63934-C1; 63934-C2 situate pe strada 
Severin. 

           -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.226/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinţe sociale  situată în 
municipiul Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.227/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna  iulie 2014. 
             -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
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- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Întrebare scurtă. Rugămintea mea este ca colegii de la primărie, că suntem 

economiști toți, să prezinte comparativ de la o lună la alta aceste subvenții. Pentru că luna trecută, 
dacă îmi aduc bine aminte, au fost în jur de 50.000 lei, acum e 61.000 lei și m-ar interesa de unde 
aceste creșteri. A fost luna iulie, și o lună mult mai bună…” 

 
Reprezentant Eco Sid : 
”Dacă îmi dați voie, luna iulie și august sunt luni de concediu. Vă dau exemplu, 

articulatul nostru circula cu 200 de călători iar acum circulă cu maxim 10 călători, deci au scăzut 
încasările. Noi pe lângă ce facturăm la primărie, aveam și încasări………” 

 
Dna Mornea Maria : 
”…și încasările au crescut..” 
 
Reprezentant Eco Sid : 
”…au crescut cheltuielile.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”…au crescut cheltuielile.” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
”Dați-mi voie să vă spun de ce au crescut cheltuielile. Pentru că  la 6 luni trebuie 

făcute tahografele la autobuze, au fost reviziile tehnice care au expirat și care se fac la 6 luni, au 
fost schimbate anvelope la autobuze și la microbuze pentru că au făcut 90.000 de km, și atunci clar 
că au apărut aceste cheltuieli suplimentare.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”…nu e clar, pentru că normele 1988 pe reglementări contabile, cauciucurile nu intră 

pe cheltuieli, valoarea imobilizărilor se amortizează și altele de genul acesta, deci nu e clar. 
Întrebarea mea este de ce au crescut cheltuielile față de perioada anterioară?” 

 
Dl. Stamatoiu Ion : 
”Dna Mornea, nu încercăm să ne prezinte dumnealor o situație pe data viitoare?” 
 
Reprezentant Eco Sid : 
”Data viitoare vă vom prezenta pentru fiecare lună situația cu veniturile și situația cu 

cheltuielile, ca să puteți face o comparație.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Dacă știți că perioada aceasta este o perioadă în care debitul clienților este mult mai 

mic, de ce nu optimizați secvențial pe această perioadă, cursele? În loc să puneți un autobuz, 
puneți un microbuz și atunci evident că scad și cheltuielile.” 

 
Dl. Muzsic Robert : 
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”Conform legii, serviciul delegat de gestiune nu permite să oprești anumite curse.” 
Dl. Rusu Constantin : 
”Am o rugăminte, lăsați reprezentantul societății, dvs. cunoașteți foarte bine 

problema?” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
”Da, că sunt consilier, și o cunosc.” 
 
Reprezentant Eco Sid : 
”Conform contractului de delegare de gestiune, pe care îl avem, suntem obligați să 

respectăm toate rutele care sunt. Nu putem să spunem că nu facem ruta asta……” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…nu am spus să nu respectați, ci să optimizați, este altceva….” 
 
Reprezentant Eco Sid : 
”….trebuie să scoatem câteva curse care nu sunt rentabile…….” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…nu să le scoateți, să înlocuiți ”trotineta” care merge, în loc de una mare să punem 

una mai mică, care consumă mai puțin.” 
 
Reprezentant Eco Sid : 
”Fiți convins că asta am făcut-o.” 
 
Dl. Artean Mircea : 
”Eu am o nelămurire, subvenția aceasta, care e criteriu ei de acordare? Cât zice 

societatea, sau noi subvenționăm biletele pentru cei care au gratuitate. Dacă ei au scăzut în luna 
iulie, noi de ce creștem subvenția? Dânșii trebuie să prezinte o situație cu câți călători au dus în 
perioada respectivă care au beneficiat de această facilitate votată de consiliul local, să se poată da 
subvenție.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”…ce subvenție am dat.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Dacă pensionarii nu se prezintă să ia biletele, nu putem să decontăm, decât ceea ce 

ridică ei.” 
 
Dl. Cazan Florian : 
”….subvenționăm biletele, și în al doilea rând acordăm subvenție pentru cheltuielile pe 

care le face societatea.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”…da.” 
 
Dl. Cazan Florian : 
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”….hai să le diferențiem să vedem, eu aș propune ca biletele subvenționate să aibă un 
regim de cum să spun eu, un program de circulație. Să nu circule la 12 noaptea cu un bilet 
subvenționat. Stabilim niște ore, între orele 11 și 14 se percep bilete.” 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Haideți să analizăm ceea ce spune dl. Cazan. Dl. primar, logic la o analiză simplă, ne 

dăm seama că undeva este un scurt circuit. Din moment ce au fost mai puțini călători, înseamnă că 
trebuie să plătim mai puține subvenții. Iarăși logic ar fi ca pe aceleași trasee, dacă se folosesc 
aceleași ”hardughii”, costul cheltuielilor să fie același. Se consumă același salariu de șofer, același 
combustibil, aceeași anvelopă. Nu au de ce să crească costurile. Și atunci dacă le adunăm pe cele 
două plus cu minus, ar trebui chiar să scadă subvenția, pentru că noi subvenția pentru cheltuieli ar 
trebui să fie aceeași, cheltuiala trebuie să se mențină, e firesc, e evident, iar cheltuielile pentru 
subvenția biletelor scad, plus cu minus, să facem un calcul elementar. Nu sunt matematician, atâta 
mai știu și eu. În loc să creștem subvenția, noi în această perioadă ar trebui să o scădem.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Palcău Ciprian). 
Art. 1-2 se aprobă cu 12 voturi ”pentru” și 2 voturi ”abținere” (Palcău Ciprian, Rusu 

Constantin). 
Hotărârea nr.228/2014 se aprob ă 12 voturi ”pentru” și 2 voturi ”ab ținere” (Palc ău 

Ciprian, Rusu Constantin). 
 

La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării, în condițiile legii, a 
terenului în suprafață de 79 mp înscris în CF Hunedoara nr. 66024, nr. cadastral 946 și a terenului 
în suprafață de 51 mp înscris în CF Hunedoara nr.65816, nr. cadastral 65816, situate în str.Traian 
Vuia, din municipiul Hunedoara, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, precum și a 
Rapoartelor de evaluare a terenurilor. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.229/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită  Episcopiei 
Române Unite cu Roma Greco-Catolică de Lugoj  a unui teren proprietate publică a municipiului 
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Hunedoara, situat în intravilanul municipiului Hunedoara pentru construirea unei biserici greco-
catolice. 

 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget -aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice -aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism -aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Ca să aplatizăm scandalul, poate că o să fie în altă parte la fel, haideți să dăm în altă 

parte acest teren, unde nu mai există acest conflict. Conflictul care se creează acum o să dea o 
stare de tensiune care nu este necesară. Pe lângă problema aceasta dacă aplatizăm de la bun 
început nu o să mai creăm stări conflictuale și cu alte ocazii. Fiți convinși că vor mai veni și alte 
culte creștine care vor cere terenuri. Haideți să începem de la bun început acest lucru, pentru că 
starea conflictuală a 40 de persoane, a 3 blocuri, să încercăm să aplatizăm. Eu consider că nu 
trebuie neapărat aici în mijlocul orașului. Din punctul meu de vedere trebuie dă găsim un alt loc pe  
care să-l dăm acestei Episcopii. Îmi cer iertare pentru cei care sunt greco-catolici și își doreau acest 
lucru. Sunt de acord să se dea, dar în altă parte.” 
 

Dna Mornea Maria : 
”Să nu fie departe, exact pe linia dl. consilier Crișan, să nu fie departe, era stația de 

betoane a I.C.S.H.-ului, deci este pur și simplu un pic mai sus. Este blocul acela liber…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Un argument în favoarea celor spuse de dvs., cetățenii din zonă din nu au fost de 

acord cu această locație, și este și motivul pentru care votul meu va fi de abținere.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Nu sunteți de acord nici pentru modificarea în altă parte, în altă zonă?” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Așa cum arată hotărârea în momentul de față, mă voi abține.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Constituția României conferă egalitatea în drepturi a tuturor cultelor și confesiunilor 

din România. Pun o întrebare retorică, când am votat pentru biserică ortodoxă română în curtea  
școlii, terenuri pentru construcții de edificii, am avut oare atunci un sondaj de opinie din partea 
cetățenilor, au fost atât de revoltați cetățenii? Nu am făcut nimic, le-am dat pentru că a fost 
campanie electorală. Vă întreb un lucru, Constituția reglementează egalitatea între culte. De ce 
când este vorba de cultul ortodox, de biserica ortodoxă, aprobăm orice, fără să cârnim și de ce 
când este vorba de un alt cult, căutăm nod în papură? Că, chipurile cetățenii din zonă s-au revoltat. 
Domnilor, iertați-mă nu judecăm cu aceeași unitate de măsură, nu suntem corecți de data asta. 
Invocăm tot felul de principii, populiste și electorale ca să nu le dăm niște drepturi pe care le solicită 
în același acompaniament cu drepturile bisericii ortodoxe române, sau cu drepturile bisericilor 
neoprotestante, penticostali, baptiști și așa mai departe. Haideți să fim serioși.” 

 



21 
 

Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Dacă ar fi pace și liniște, poate să pună și în fața primăriei, așa este, are dreptate. 

Este vorba de Biserica Sf. Spiridon pe care am înființat-o eu, în mijlocul curții, deci eu mă simt lezat 
de ceea ce a spus dânsul, repet mă simt lezat, pentru că eu am făcut o mega propagandă de a o 
amplasa în curtea școlii generale nr.1. Dar  are dreptate ce spune, să cântărim egal, corect…” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”…așa ar trebui să facem.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”…corect, dar dacă se aplanează acest scandal…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”…iertați-mă vă rog frumos, religia, credința ar trebui să ne unească nu să ne 

dezbine.” 
 
Dl. Cazan Florian : 
”…păi s-au opus o parte din oameni, și pentru biserica de la generală 1, dar nu i-au 

băgat în seamă.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Exact, dar iertați-mă nu s-a făcut nici un sondaj de opinie când am dat cele 11 locuri 

bisericii ortodoxe.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Vă rog să mă iertați, a fost acolo, nu a fost scandal, au fost niște nemulțumiri, pentru 

intrarea înspre școală a dl. director. Repet, are dreptate, eu sunt pentru egalitate, dar dacă se 
aplatizează acum total 100%, rămân în poziția asta, și eu votez tot pentru abținere, ca să fie 
aplanată discuția. Nu pentru altceva, nu pentru campanie, nu asta e important, ci ca să fim egali în 
drepturi.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii întrunește 7 voturi ”pentru” (Cazan Florian, Magaon Jane, Mornea 

Maria, Rusu Constantin, Costa Mircea, Artean Mircea, Bucaleț Marian) și 7 voturi ”abțineri” 
(Bobouțanu Dan, Voinia Claudiu, Stamatoiu Ion, Crișan Ovidiu, Palcău Ciprian, Muzsic Robert, 
Mărginean Alexandru). 

 
Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar nu se poate 

trece la votarea articolelor și a hot ărârii pe ansamblu.  
 
 

Dl. Rusu Constantin : 
”Aș vrea să vă spun un lucru, o să rămână în procesul verbal, orice proiect de hotărâre 

pe care îl veți iniția de acum încolo în privința oricăror culte, mă voi opune categoric. Vă rog să 
notați în procesul verbal. Nu sunt catolic, sunt ortodox, dar încălcăm niște principii fundamentale. 
De acum, orice proiect de hotărâre care se inițiază, o să aveți vot negativ din partea mea.” 
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La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită bisericilor 
evanghelice din municipiul Hunedoara a unui imobil - teren și construcție - aflat în domeniul public al 
municipiului Hunedoara și în administrarea Consiliului local al municipiului Hunedoara, situat în 
Hunedoara, str. Rotarilor, nr.70, înscris în CF 66827, nr.Cadastral 66827, în suprafață de 13595 mp, 
în vederea amenajării unui cimitir. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
”Aș vrea să-l rog pe dl. Rusu, aici să nu aplice ceea ce a spus adineauri pentru că aici 

nu este vorba de o biserică, este vorba de un cimitir. Cimitirul este amplasat între târgul de porci și 
adăpostul de câini, deci nu afectează nici un cetățean, din punctul acesta de vedere. Este un 
proiect care stă în sertarele primăriei de câțiva ani.” 

 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii întrunește 13 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă” (Rusu Constantin). 
 
Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar nu se poate 

trece la votarea articolelor și a hot ărârii pe ansamblu.  
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Este vorba de un cimitir, nu de….” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Este același lucru, am votat, gata.” 

 
La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara pentru  închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către Spitalul 
Municipal „Dr. Al. Simionescu” Hunedoara, a spaţiului în suprafaţă de 42 mp cu destinaţia  
de„Atelier de întreținere, reparare și verificare aparatură medicală”,  aflat în administrarea acestuia 
şi în domeniul public al Municipiului Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.230/2014 se aprob ă în unanimitate. 
PAUZĂ 10 MINUTE 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2014 

-   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dna Mornea Maria : 
”Apropo de statul de funcții, reducem fondul de salarii cu 120.000 ca să ne încadrăm 

………..totodată mutăm sumele din cheltuieli pentru salubrizare și întreținere stradală.” 
 
Dna Popa Ani șoara : 
”Le mutăm de la cheltuieli de personal, am făcut economie la cheltuieli de personal și 

le mutăm pe salubrizare unde avem niște facturi restanta pe care dacă nu le achităm o să intre la 
arierate.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.231/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție).  Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului împrumutului 
intern al municipiului  Hunedoara, pe anul 2014 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dna Mornea Maria : 
”Două vorbe, majorăm prețul la apă și facem lucrările de alimentări cu apă pe banii 

Consiliului, nu? E ok. Cu ghilimelele de rigoare.” 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.232/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei  şi a statului de funcţii 
pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.233/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Aș dori să fac o precizare, noi v-am comunicat dvs. un număr de 3 adrese, care au 

fost prezentate chiar la început de către dl. primar, la suplimentarea ordinii de zi.  
Adresa Organizației pentru Apărarea Drepturilor Omului din România, înregistrată la 

Primăria Hunedoara sub nr.53764/27.08.2014. 
Adresa SC SANTINEL SRL, înregistrată la Primăria Hunedoara sub nr. 51248/12.08.2014, 

și adresa Asociația Civică Dreptatea Hunedoara, înregistrată la Primăria Hunedoara sub nr. 
54050/28.08.2014. 

Noi am dorit să vă reamintim despre aceste adrese, v-au fost prezentate și puncte de 
vedere cu privire la SC SANTINEL SRL, din partea compartimentului de specialitate, pentru a fi 
consemnat în procesul verbal.” 

 
Diverse. 
 
Dl. Bucale ț Marian : 
”Răspunsul pe care l-am primit la interpelarea făcută în ședința trecută, vi-l citesc, având 

în vedere adresa nr.5226 /19.08.2014 privind interpelarea dl. consilier local Bucaleț Marian prin care se 
solicită plombarea gropilor din cartierul OM din zona blocurilor Q, vă comunicăm faptul că străzile din 
cartierul OM sunt cuprinse în programul de plombări din anul acesta și se vor realiza în 31 decembrie, 
orele 16……așa ceva, nu spune domnule în luna august, septembrie, octombrie…31 decembrie, ora 16. 
Nu sunt mulțumit de răspuns.” 

 
Dna Mornea Maria : 
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„Deci prima problemă, cea referitoare la Santinel, este vorba de EcoSid, ştiind faptul 
că, asupra societăţii EcoSid, Santinelul  a obţinut o executare silită, pe o anumită cantitate de 
deşeuri de construcţii şi care de fapt nu a fost pusă în executare de către EcoSid. 

Întrebarea mea este, de ce nu a fost pusă, pentru că, fiind executare silita trebuia 
măcar contestată, executarea silită fiind definitivă şi executorii, trebuia rezolvată, pentru că, pentru 
150.000 metri cubi, aşa reţin eu de aici, suma pe care poate să o pretindă Santinelul, este destul de 
mare. 

Deci din nou avem probleme juridice, pe de-o parte că această executare silită nu a 
fost contestată în termen, dacă Santinelul nu avea dreptate, şi pe de altă parte, pe o problemă 
economică, pentru că, în momentul în care EcoSid, dacă iau de bun ce scrie aici, nu a predat 
aceste construcţii ca să poată fi exploatate de către Santinel, se datorează penalităţi şi sume, 
daune, interese, pe undeva zic eu, că este normal. Deci din punctul acesta de vedere, doresc un 
răspuns referitor la ceea ce a făcut, atât personalul primăriei, în momentul în care a luat cunoştinţă 
de acest lucru, cât şi răspunsul celor de la EcoSid referitor la această problemă. 

La celelalte două asociaţii, răspunsul nostru cred că a fost destul de clar, că nu am 
fost de acord cu majorarea preţurilor la apă. 

Am două întrebări, de fapt o întrebare cu două puncte. În alte şedinţe ale consiliului, 
am solicitat sesizarea ANI pentru incompatibilitatea dnei Szabo la proiectele, evaluările efectuate de 
dânsa pe perioada cât a fost salariată EcoSid…… 
 

Dl. Muzsic Robert : 
”Nu EcoSid, Parc Industrial.” 
 
Dna Mornea Maria : 

                     „….mă rog, Parc Industrial, scuzaţi! şi a dlui Bejenariu, pe perioada cât a solicitat acele 
penalităţi de la….şi a executat lucrări la școli care erau în subordinea primăriei dânsul fiind, mă rog 
într-un fel, zic eu de incompatibilitate,…... Deci, vrem răspuns despre modul dacă a fost sau nu 
sesizată ANI în aceste două cazuri. 

Cu proiectul de la suplimentarea…., pentru alimentarea cu apă. Acum câteva luni am 
solicitat acelui birou de proiecte europene care există în organigramă, şi acum nu reţin exact 
denumirea lui, care sunt lucrările care le fac dânşii. Ce fac pentru primărie ca să accesăm nişte 
fonduri europene. Am primit un răspuns foarte alambicat, foarte succint, deci solicit un răspuns clar 
ce fac dânşii şi toate lucrările care sunt înregistrate în cadrul primăriei ca şi investiţii în curs de 
execuţie, pentru că orice lucrare care se efectuează şi nu este finalizată, se înregistrează ca şi o 
investiţie în curs de executare.” 

 
Dl. Stamatoiu Ion : 

                     „Mai aveţi ceva de spus?” 
 

Dna. Mornea Maria : 
„Nu” 

 
Dl. Stamatoiu Ion : 
„Dau cuvântul dlui primar.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Referitor la problema cu Santinel. Problema o ştiţi foarte bine că s-a votat şi în 

consiliul local. Istoria este din mandatul trecut. S-a încheiat un contract între EcoSid şi Santinel 
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pentru supraedificate şi în același timp, nemaiaşteptând să expire acest contract s-a mai încheiat un 
alt contract tot pentru supraedificate cu o firmă, nu ştiu cum se numeşte acum. 

EcoSid-ul la vremea respectivă nu s-a apărat, Santinel-ul a dat în judecată EcoSid-ul, 
nu s-a apărat, s-a ajuns cu procesul până la Înalta Curte de Casaţie şi s-a pierdut procesul. Noi, 
contractual, consiliul local, am luat o hotărâre şi am angajat o casă de avocatură, iar procesul s-a 
reluat şi este pe rol. Deci în nici un caz nu vom accepta ca Santinel-ul să execute silit EcoSid-ul. 

 
În ceea ce priveşte informarea cu proiectele, o s-o aveţi la şedinţa următoare, 

completă cu toate investiţiile aflate în derulare şi cu proiectele depuse la Agenţia de Dezvoltare 
Regională.” 
 

Dna. Mornea Maria :? 
„În perioada asta dl. primar, că nu........ 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„……da, da……..perioada asta….!” 

 
Dl. Stamatoiu Ion : 
„Are cuvântul dl. consilier Palcău.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
„Da! Aici în intersecţie, am mai zis şi în şedinţa trecută, în continuare nu s-a montat 

acel semn, „Haţeg – Călan” şi toate astea,  chiar aici şi în continuare se bagă lumea pe Rotarilor. 
Turiştii care vin de la Castel o iau înspre Prislop, spre eu ştiu,…..şi se tot întorc acolo la spălătorie, 
să montăm un indicator.” 

 
Dl. Stamatoiu Ion : 
„Am înţeles. Ia cuvântul dl. Mărgineanu” 

 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„Reclamaţii de la locatarii blocului ANL de pe strada Luncii nr.2, bl.7, au scara la 

parter. Parcarea din faţa blocului 1 de pe str. Transilvaniei, am mai spus de atâtea ori, când plouă 
se umple de apă, de efectiv trece peste pantofi, deci nu se poate intra la maşină….,şi legat de 
Biserica Greco Catolică, mare rugăminte avem la dvs., să contribuim cu toţii să găsim totuşi un 
teren acceptabil şi care să nu creeze, acolo unde a fost Biserica Ortodoxă există probleme, că e 
plin de ortodocși prin preajmă, dar dacă băgam greco-catolici în cultul ortodox nu e prea 
recomandabil şi de aceea m-am abţinut. 

Vreau să vă spun că sunt botezat greco-catolic şi susţin,dar cred că nu e locul potrivit 
acolo, mă gândesc acolo pe deal, sub şcoala 12, într-o parte e o Biserică, probabil de-a lui Hada iar 
în cealaltă poate fi…. si atunci…”    

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Trebuie să accepte şi ei…. asta l-au ales ei…”  
 
 Dl. Mărginean Alexandru : 
 „Da, au ales ei că nu şi-au dat seama ce implicaţii poate să aibă. Chiar am discutat…”  
 
Dl. Rusu Constantin : 
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„Pot să fie unele lângă altele, dl. consilier, pentru că libertatea credinţelor e care vreau 
eu…. pot să intru pe orice uşă. Aşa cum birourile de avocatura sunt unul lângă altul şi birourile 
notariale unul lângă altul, la fel şi libertatea cultelor şi religiilor, pot să intru pe orice uşă vreau eu.”  

 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„Nici o problemă… da, dar nu între blocuri, nu ştiu dacă poate…..” 
 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Între blocuri am dat o căruţă de locuri pentru…. Între blocuri am dat şi s-au şi 

construit.” 
 

 Dl. Stamatoiu Ion  
„Mulţumesc! Are cuvântul dl. consilier Muzsic.” 

 
Dl. Muzsic Robert  
„Eu vreau să ridic aceiaşi problemă veşnică a canalelor care s-au lăsat deja şi mai 

mult şi ţinând cont că vine sezonul rece o să fie din ce în ce mai multă coloană pe aceste canale 
care sunt deja lăsate prea mult şi sunt cetăţeni care au făcut tot felul de sesizări către noi consilierii, 
că ce facem cu ele? Eu am ridicat a nu ştiu câta oară, problema în consiliu cu aceste canale….”  
 

Dl. Cri șan Ovidiu : 
„...şi eu!....” 
 
Dl. Muzsic Robert:  
„….plus faptul că acum în sensul giratoriu, cel care este la intrare dinspre Deva, aţi 

văzut că s-a format acolo o groapă, este în asfalt. Mă rog, firma cred că mai are garanţie pe lucrare 
să o remedieze cât se mai poate acum, că dacă încep iar ploile şi o să fie problemă…. unde a fost 
cu piramida, deci chiar acolo s-a format o groapă de la tirurile care dau pe acolo. Dacă o lăsam se 
adânceşte şi oricum acolo este un pic de piscina când plouă. Dacă mai lăsăm şi groapa, avem o 
problema.” 
 

Dl. Stamatoiu Ion:  
„Dl. consilier, mai aveţi?” 

 
Dl. Muzsic Robert:  
„Nu, mulţumesc!” 
 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„Mulţumesc! 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„Aveţi cuvântul, dl. primar”. 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Am vorbit deja cu constructorul, problema din sensul giratoriu se rezolvă anul acesta 

şi în prima luna care ne va permite din  anul viitor, nu o să începem lucrările pană nu facem toate 
rectificările care trebuie făcute pe fondurile europene. Garanţia este de 5 ani, deci suntem în 
interiorul ei.” 
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Dl. Muzsic Robert:  
„Asta e cel mai important să se facă…” 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„Mulţumesc frumos! Dl. consilier Artean prima dată şi după aceea….” 
 

 
Dl. Artean Mircea:  
„Da, am primit răspuns la o problemă pe care am discutat-o împreună în şedinţele 

trecute, legată de blocul de lângă orfelinatul asociaţiei Maranatha. Atunci spuneam că acolo este un 
loc total insalubru, se aruncă dejecţii pe geamuri, la parterul blocului, de asemenea, nu numai la 
parterul blocului, se aruncă chiar în curtea orfelinatului, la un loc unde sunt copiii. Am primit 
informare de la doamna administrator Zgâmbău Mihaela şi îi spun dl. primar să afle, spune aşa:  
„Am prezentat note de constatare şi referate cu necesarul executării unor lucrări de decolmatare a 
gunoiului menajer, a reparaţiilor ce se impun pentru repararea scărilor, a acoperişului, a solului şi a 
subsolului.  

Întrebarea este dacă a depus aceste note de constatare, ce s-a făcut cu aceste 
sesizări şi de ce nu s-a făcut până acum? Ştiu că, dânsa spune că una din soluţii, să închidă 
geamurile de la casa scărilor şi de la … ca să nu mai arunce pungile de dejecţii. Dar lucrul ăsta s-a 
făcut deja şi din nou au deschis locatarii geamurile.  

Este o mare ruşine. Acolo se desfăşoară o activitate de toată lauda, sunt copii care 
sunt părăsiţi de părinţi şi care li se dă o educaţie şi în fiecare zi în pomul de acolo, că este un copac 
la intrarea în acel orfelinat, e plin de pungi cu dejecţii umane. Totuşi trebuie făcut ceva mai serios în 
treaba asta, nu o simplă constatare a unui administrator. Mulţumesc!” 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
„Vă mulţumesc frumos dl. Artean.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
„Dacă îmi daţi voie, doar o completare la ceea ce a spus dr. Artean…. Este chiar într-o 

zonă circulată a Hunedoarei, chiar în curba aceea. Nu pot să-i mai spun bloc. Construcţia aceea 
este infectă efectiv, este groaznică. Nu că este insalubră, e departe de orice închipuire că suntem în 
sec. XXI….deci iertaţi-mă, vă rog, ceva trebuie făcut acolo. Dărâmată, închisă, zidită toată, daţi 
afară, puşi în corturi umanitare cei de acolo, nu ştiu, dar ceva trebuie făcut acolo.” 

 
Dl. Stamatoiu Ion:  
“Mulţumesc dl. Are cuvântul dl. consilier Crişan.” 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
“Şi nu în ultimul rând, str. Carol Davilla a fost făcută, mulţumesc pentru că s-a făcut 

Carol Davilla ca plombare ….nu mi-a dat nici un răspuns pentru intrarea la Buituri pe care am 
ridicat-o de 8 ori. În fiecare ședință o ridic. Încă o dată, repet, nu am nimic cu ei, dar vreau să-i ajut, 
e oraşul nostru, deci la intrarea în Buituri, de ce nu s-a dat răspuns și pentru intrarea în Buituri? 
Mulţumesc, repet, vreau răspuns pentru Buituri.” 
  
 Dl. Stamatoiu Ion:  
 “Mulţumesc dl. consilier, dl. consilier Costa.” 
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 Dl. Costa Mircea:  
                      “Vă mulţumesc. Aş vrea să atrag atenţia asupra faptului că în zona verde cuprinsă 
între B-dul 1848 şi strada care merge la poliţie, nu a fost cosită iarba anul acesta deloc.” 
 
 Dl. Stamatoiu Ion:  
 “Mulţumesc, mulţumesc! Are cuvântul dl. consilier Rusu.” 
 
 
 Dl. Rusu Constantin:  
 “Da,…..e o problemă, locuiesc pe strada aceea, este vorba tot de asfaltare. Am mai 
ridicat această problemă. Nu am ridicat-o într-un cadru public, într-o şedinţă, dar am ridicat-o, 
pentru că degeaba am ridicat-o în privat, nu s-a rezolvat nimic. Este vorba de strada Spiru Haret, 
este vorba de o strada în buricul târgului lângă stomatologie care nu are nici cel puţin pietriş, are 
pământ.  E vorba de 25 de metri pe lungime şi 3 metri lăţime. Sunt acolo daca nu mă înşel, 10 case 
deci locuiesc vreo 30 de oameni, sunt contribuabili ai municipiului Hunedoara. Deci în centrul 
oraşului este o stradă cu pământ. Sunt sigur că în evidentele primăriei, figurează ca fiind asfaltată.” 
      
 Dl. Stamatoiu Ion:  
 “Ok, mulţumesc mult. O problemă, 3 puncte am şi eu dacă îmi daţi voie să le spun. 
Biblioteca de sus de la X2, eu am fost acolo, este sub orice critică. Mizerie peste tot, pe lângă asta 
apele curg în prostie, tot noi plătim şi apa acolo şi trebuie făcut ceva, modificarea contractului şi a 
condiţiilor de acordare gratuită a spaţiului din X2. Din punctul meu de vedere, eu am cerut la colegii 
noştri şi ne-au dat aici toate asociaţiile. Acolo nu este activitate….dăm numai aşa ca să avem ce 
da? Încă o problemă, vă rog frumos, la Banca Transilvania, acolo se parchează pe trotuar.” 
 
                      Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
 “La care ziceţi?” 
 
 Dl. Stamatoiu Ion:  
 “La Teatru. Nu mi se pare normal, omul să treacă printre maşini şi apoi vis-à-vis de el 
tot aşa, se parchează pe trotuar. Nu mi se pare normal. Mulţumesc!” 
 
 Dl. Stamatoiu Ion:  
 “Are cuvântul dl. delegat sătesc şi după aceea se pregăteşte dl. Barboni cu 
permisiunea dvs.” 
  
 Dl. delegat s ătesc Farca ș Leontin : 
 “Dl. primar, o rugăminte. La şedinţa trecută am ridicat problema drumului de la Groşi. 
Vă spun, s-ar putea să nu mai vină nici autobusul, e dezastru, e groapă de groapă, nu au pe unde 
să mai treacă maşinile. Dacă puteţi să anunţaţi la Deva, la drumuri Judeţene. “  
 
 Dl. Stamatoiu Ion:  
 “Cu permisiunea dvs. dl. Barboni.” 
 
 Dl.Barboni:  
 “Mulţumesc dl .preşedinte. Ieri accesând site-ul primăriei, am avut o surpriză 
plăcută, în contrast cu ziua de duminică, când a fost una dintre cele mai negre zile din viaţa mea. 
Ieri cu deosebită plăcere am citit şi satisfacţie, că primăria Municipiului Hunedoara, împreună cu 
primăria comunei Ghelari şi a comunei Bunila, organizează în data de 6 şi 7 septembrie festivalul, 
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pot să-i spun naţional, “Drăgan Muntean”, pe locul unde el a fost făcut de la început şi din câte ştiu 
eu, era proprietatea lui Drăgan Muntean. Şi am să vă relatez scurt întâmplarea. Aflu duminică în 
jurul orei 12:20 pe postul Hunedoara TV, din emisiunea de folclor pe care eu o urmăresc pe mai 
multe posturi ca şi alte emisiuni, şi îmi rămâne în memorie ceea ce este bun pentru cetăţeni, spun 
că sunt un cetăţean al Hunedoarei din 1962, sunt apolitic. Eu consider că în administraţie nu trebuie 
să fie politică, trebuie să fie în interesul tuturor ca treaba să meargă bine. Altfel ne întoarcem cu 
zeci de ani în urmă. După întâmplarea, şi vă povestesc scurt, ca să vedeţi ce apreciere face un 
director de instituţie deconcentrată, la adresa Municipiului Hunedoara pe un post de televiziune. 
Este vorba de Dna. Mariana Deac, directorul Centrului de Conservare şi Formare nu țin bine minte 
….pentru că fiecare guvernare schimbă titulatura. Şi am întrebat-o televizat, discuţia a fost 20 de 
minute, “de ce a fost mutat festivalul “Drăgan Muntean” de acolo unde urma să se desfăşoare, la 
Deva?”. Se desfăşoară sâmbătă şi duminică. Şi mi-a spus că nu mai  merg oamenii acolo la acest 
festival. Am întrebat daca s-a făcut un studiu de impact. Răspunsul a fost  unui om în conducere 
într-o Instituţie descentralizată… că nu sunt bani. Întrebarea mea atunci, sunt bani să se organizeze 
la Deva acest festival?. Mi-a spus că o sa fie mai mulţi pădureni la Deva, decât acolo. Nu cred acest 
lucru. Scopurile sunt altele. Banii sifonaţi în alte direcţii. Am să fac toate eforturile şi mă voi deplasa 
în toate primăriile din Municipiu, din Ţara Pădurenilor şi încerc să adun pe toţi primarii să facă Liga 
Primarilor din această zonă şi să putem face ceva pentru acest lucru.  

Domnilor din Hunedoara, domnilor consilieri care ne reprezentaţi pe noi cetăţenii, cred 
că nu puteţi să fiţi indiferenţi de ceea ce a spus Dna. Mariana Deac. Am pus întrebarea “de ce nu 
faceţi la Hunedoara, că Hunedoara este mai aproape de  Ţara Pădurenilor, are mai multă legătură 
cu ei. Şi răspunsul dânsei, televizat,  puteţi să vă uitaţi că am înregistrat, spune că, mă întreabă “dl. 
Barboni ,este o diferenţă între Deva şi Hunedoara?” şi eu am spus “Nu”. Şi mi s-a răspuns “Nu e 
adevărat, există”! Deci este o acţiune discriminatorie la adresa Municipiului Hunedoara, de un om 
care este plătit din bani publici. Si eu dau banii, şi dvs., daţi banii pe salariul dânsei. Nu se poate 
aşa ceva. Nu putem să stăm indiferenţi  de ceea ce se întâmplă. Mâine, poimâine, o să ne trezim şi 
cu festivalul sau tot ce există la Hunedoara la Castel, mutat la Deva. O sa vedeţi şi festivalul de la 
Costeşti, mutat la Deva. O sa-l vedeţi şi pe cei din Valea Jiului, toate activităţile culturale mutate la 
Deva. În ’90 s-a spus că se descentralizează şi vom avea acţiunile la nivel local, să le putem 
organiza şi gestiona. Este o super centralizare cu scopuri meschine.” 
  
     Dl. Rusu Constantin : 
                     „Dacă îmi daţi voie să vă întrerup…” 
 
                      Dl.Barboni:  
                     „Vă rog.” 
 
 Dl. Rusu Constantin : 
                    „Nu ştiţi că Deva este capitala Ardealului?” 
 
                      Dl.Barboni:  
                      „Şi ce, poţi să muţi pământurile din zona  Pădurenilor acolo?” 
 

Dl. Rusu Constantin : 
                      „Nu ştiaţi asta?”  
 
            Dl.Barboni:  
                     „Ştiu.” 
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Dl. Rusu Constantin:  
” Deva este capitala Ardealului.” 

 
                     Dl.Barboni:  
                    „Şi noi nu trebuie să-i dăm voie să fie capitala Ardealului, nu și capitala venitului….dacă 
aşa se numeşte nu trebuie să fie…..” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
                      „Şi vreţi să facem ceva?”  
 
                     Dl.Barbon:  
                     „Pentru că toţi reprezentanţii Hunedoarei de-a lungul timpului şi înainte de ’89 şi după 
’90 au lăsat-o să se ducă tot acolo.” 
 

Dl. Rusu Constantin:  
                    „Sigur.” 
 
                    Dl.Barboni:  
                   „Nu se poate.” 
 
                     Dl. Rusu Constantin:  
                     „Foarte mulţi care ne-au reprezentat, hunedoreni s-au dus acolo la Deva şi au uitat să, 
s-au contopit cu marea masă a capitaliştilor din Deva. ” 
 
          Dl.Barboni:  
                   „Vă mulţumesc, daţi-mi voie să termin discursul până la sfârşit, pentru că eu luni, marţi 
şi miercuri am parcurs toată Hunedoara prin parcuri şi am întrebat oamenii. Ştiţi ce urât şi ce 
cuvinte care nu le pot dezvolta s-au făcut la adresa acestei instituţii şi acestei doamne? Deşi 
profesional, nimic de spus. Organizatoric şi conducere, zero.” 
 
                     Dna. Mornea Maria:  
                    „Ca şi cântăreaţă?” 
 
                    Dl.Barboni:  
                   „Eu am spus profesional. Prin acest lucru cer, de altfel vreau să vă mai spun, pentru 
consiliul local şi pentru primărie, de foarte mult timp, este denigrată Hunedoara şi în special la o 
emisiune Hunedoara TV, din două în două săptămâni, de la orele 17, vis-a-vis de problemele 
asociaţiilor de proprietari. În Deva exista o Ligă care nu este şi pentru Hunedoara, trebuie să te 
înscrii ca să vorbească la adresa ta. Este denigrat Municipiul Hunedoara pe această problemă, şi 
caută aceleaşi tehnici de a trage de oameni şi de a denigra oraşul. 
                           Eu sunt un cetăţean al Hunedoarei, îmi dau viaţa pentru acest oraş şi poate că 
printre cel mai vechi de aici din 1962, cetăţean al Hunedoarei şi nu pot să accept acest lucru. În 
acelaşi timp, sunt şi cetăţean, sunt fiu al Lelesei, acolo m-am născut şi nu pot să înclin şi să întreb, 
şi să fac orice, să aud că s-a mutat, Doamne, s-a mutat o zonă, în Deva. Se învârteşte în mormânt 
Drăgan Muntean şi priveşte de acolo de sus şi plânge ce s-a întâmplat aici. 
                          Mulţumesc primăriei Hunedoara şi sper, şi împreună cu dna. deputat, şi aici fac o 
paralelă, unde este deputatul din zona Pădurenilor?, unde este senatorul de Hunedoara care la 
mine în curte, la Lelese, când a venit a promis una şi după aceea face alta….” 
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                   Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
 „La dna. Câmpeanu vă referiţi?…..” 
 
 Dl.Barboni:  
                    „Exact, la dna. Câmpeanu …… Aş vrea să vă întreb domnilor din partide politice, de ce 
acceptaţi şi propuneţi membri parlamentari din Bucureşti ca noi cetăţenii să nu ne putem întâlni. Cu 
dna. deputat mă întâlnesc zilnic, uneori când este pe aici.” 

Dl. Rusu Constantin:  
 „Iată o întrebare retorica?” 
                     
 Dl. Barboni:  
                    „Acest lucru nu se poate, pentru că ei iau bani de două ori şi nu vin o secundă în 
Hunedoara sau în zona Pădurenilor, doar când vin, vis-a-vis de dna. senator, fost deputat, atunci 
am şi cana acum acasă, a spus că dacă nu face nimic acolo, să-i  dau cu cana în cap. Deci rog încă 
o dată, să înţelegeţi şi respect şi mulţumesc d-lui preşedinte de şedinţă, aş avea multe probleme să 
vă spun. Sunt un cetăţean responsabil al Hunedoarei. Am auzit aici multe discuţii. V-aş ruga ca 
orice instituţie are o linie de bază, statutul, uitaţi-vă în el foarte bine, s-a făcut acum 6-7 ani şi să 
vedeţi că aici s-au luat nişte măsuri care sunt împotriva statutului. Avem o notă de fundamentare 
pentru preț? Nu avem, pentru că statutul prevede clar mărire de preţuri fără aprobarea dvs.. 

 Şi vă mai aduc un lucru pe care dvs. nu îl ştiţi, consilierul de la asociaţia noastră, am 
încercat şi am pregătit să dăm în judecată ApaProd, şi ştiţi pentru ce? s-au făcut contracte 
individuale cu persoane fizice şi persoană juridică, deci ApaProd, persoană juridică, implicată 
asociaţia, undeva să semnăm. Nu îi face contractul dacă nu semnăm noi. Ştiţi că fiecare punct de 
consum din Hunedoara se fură lună de lună, între 3 şi 5 lei. Între 3 şi 5 lei pe act. Vă rog să 
număraţi câţi bani se duc dracului în fiecare lună şi îi ia din Municipiul Hunedoara…si se duc dincolo 
ca şi RDS&RCS, mutat în Deva şi 90% din încasări sunt la Hunedoara. Sper ca hunedorenii şi am 
să cer hunedorenilor, să fie hunedoreni, să iasă afară. Dacă împreună cu hunedorenii să fim şi 
pentru Ţara Pădurenilor şi fac public acum, cer în numele meu şi a tuturor cetăţenilor din 
Hunedoara, această dna. Mariana Deac, care este directoarea unei instituţii plătită din banii noştri 
să fie demisă, pentru că a jignit şi a făcut discriminare pentru Municipiul Hunedoara. Rog, domnilor 
consilieri, prin faptul că acest lucru să îl marcaţi în procesul-verbal. Nu se poate acest lucru, mă 
doare sufletul…şi sper că în administrarea Municipiului Hunedoara să vă folosiţi de populaţie, 
pentru că există un mod mai uşor de lucra cu ei şi acei oameni care nu doresc bani. Doresc să 
lucreze, şi firme sunt care nu doresc bani, dar uitaţi-vă că sunt magazine unde mişună mizeria pe 
lângă ele, ierburi dese, autorizaţie de construcţie, ridică-le autorizaţia dacă nu îşi face datoria. 

 În perioada de dinainte de ’89, dimineaţa cu o jumătate de oră înainte de a deschide, 
venea și mătura, uda şi….acum nimic nu se face. ” 
 
 Dl. Stamatoiu Ion:  
 „Vă mulţumesc, dl. Barboni.” 
  
                    Dl.Barboni:  
                    „Vă mulţumesc şi vă rog să mă scuzaţi.” 
 
 

Dl. Stamatoiu Ion:  
 „Doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local 

Hunedoara.”  
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PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
 
 
 
 
ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 
MINUTA 

 
şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 28.08.2014 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama si a 

statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara si pentru 
Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.220/2014 se aprob ă cu 11 voturi ”pentru”, 2 voturi ”ab ținere” 
(Palcău Ciprian, Rusu Constantin) și un vot ”împotriv ă” (Mornea Maria).   
 

2. Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe clădiri 
pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.221/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE 
DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ AQUA  PREST HUNEDOARA .   

Hotărârea nr.222/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării unei comisii speciale de analiză şi 
verificare, pe perioadă determinată, pentru sistematizarea circulaţiei  în municipiul  Hunedoara. 
                      Hotărârea nr.223/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

5. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la SC "PARC INDUSTRIAL” S.R.L. Hunedoara. 
                      Hotărârea nr.224/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

6 Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de trecere din proprietatea Statului 
Român în domeniul public al municipiului Hunedoara, a terenului în suprafață de 1946 mp înscris în 
CF nr.67004  Hunedoara, nr. cadastral 67004, situat pe strada Urcușului, municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.225/2014 se aprob ă în unanimitate 
 
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat 

al municipiului Hunedoara, a terenului în suprafață de 134 mp și clădirilor în suprafață desfășurată 
de 139 mp înscrise în CF nr. 66809, nr. cadastral 66809; 66809-C1; 66809-C2, situate pe strada 
Libertății nr.8 și a terenului în suprafață de 770 mp și clădirilor în suprafață de 147 mp înscrise în 
CF nr.63934, nr. cadastral 63934; 63934-C1; 63934-C2 situate pe strada Severin. 

                Hotărârea nr.226/2014 se aprob ă în unanimitate . 
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8. Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinţe sociale  situată în 

municipiul Hunedoara. 
                       Hotărârea nr.227/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna  iulie 2014. 

 Hotărârea nr.228/2014 se aprob ă 12 voturi ”pentru” și 2 voturi ”ab ținere” 
(Palcău Ciprian, Rusu Constantin). 
 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării, în condițiile legii, a terenului în 
suprafață de 79 mp înscris în CF Hunedoara nr. 66024, nr. cadastral 946 și a terenului în suprafață 
de 51 mp înscris în CF Hunedoara nr.65816, nr. cadastral 65816, situate în str.Traian Vuia, din 
municipiul Hunedoara, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, precum și a Rapoartelor 
de evaluare a terenurilor. 
                        Hotărârea nr.229/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 11. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită  Episcopiei 
Române Unite cu Roma Greco-Catolică de Lugoj  a unui teren proprietate publică a municipiului 
Hunedoara, situat în intravilanul municipiului Hunedoara pentru construirea unei biserici greco-
catolice. 

     Titlul hotărârii întrunește 7 voturi ”pentru” (Cazan Florian, Magaon Jane, Mornea 
Maria, Rusu Constantin, Costa Mircea, Artean Mircea, Bucaleț Marian) și 7 voturi ”abțineri” 
(Bobouțanu Dan, Voinia Claudiu, Stamatoiu Ion, Crișan Ovidiu, Palcău Ciprian, Muzsic Robert, 
Mărginean Alexandru). 

Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar nu se poate 
trece la votarea articolelor și a hot ărârii pe ansamblu.  
 

 
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosinţă gratuită bisericilor 

evanghelice din municipiul Hunedoara a unui imobil - teren și construcție - aflat în domeniul public al 
municipiului Hunedoara și în administrarea Consiliului local al municipiului Hunedoara, situat în 
Hunedoara, str. Rotarilor, nr.70, înscris în CF 66827, nr.Cadastral 66827, în suprafață de 13595 mp, 
în vederea amenajării unui cimitir. 

 
Titlul hotărârii întrunește 13 voturi ”pentru” și un vot ”împotrivă” (Rusu Constantin)  
Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar nu se poate 

trece la votarea articolelor și a hot ărârii pe ansamblu.  
 

13. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
pentru  închirierea, prin licitaţie publică, conform prevederilor legale, de către Spitalul Municipal „Dr. 
Al. Simionescu” Hunedoara, a spaţiului în suprafaţă de 42 mp cu destinaţia  de„Atelier de 
întreținere, reparare și verificare aparatură medicală”,  aflat în administrarea acestuia şi în domeniul 
public al Municipiului Hunedoara. 

   Hotărârea nr.230/2014 se aprob ă în unanimitate 
 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2014 
                          Hotărârea nr.231/2014 se aprob ă în unanimitate 
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15. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului împrumutului intern al 

municipiului  Hunedoara, pe anul 2014 
                 Hotărârea nr.232/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei  şi a statului de funcţii pentru 

Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
                        Hotărârea nr.233/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
17. Prezentarea adresei Organizației pentru Apărarea Drepturilor Omului din România, 

înregistrată la Primăria Hunedoara sub nr.53764/27.08.2014. 

 
18. Prezentarea adresei SC SANTINEL SRL, înregistrată la Primăria Hunedoara sub nr. 

51248/12.08.2014. 
 

19. Prezentarea adresei Asociația Civică Dreptatea Hunedoara, înregistrată la Primăria 
Hunedoara sub nr. 54050/28.08.2014. 
 

20. Diverse  
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
PRIMAR 
Direc ția Economic ă 
Nr.56155/08.09.2014  

 
 

RAPORT 
la proiectul de hot ărâre privind aprobarea  schimbului între imobilul t eren  în 

suprafa ță de 1582mp, din care1545mp înscris în CF Hunedoara nr. 67287 și  37mp 
înscris în CF Hunedoara nr. 67279,  aflat în domeni ul privat al municipiului Hunedoara 
și în folosin ța SC Parc Industrial SRL și imobilul teren în suprafa ță de 1582mp înscris 
în CF nr.67294 aflat în proprietatea Cri șan Ovidiu și Natalia și Crișan Tiberiu și Lucica 

 
 

             Prin cererea nr.46539/21.07.2014, SC Parc Industrial SRL solicită inițierea unui 
proiect de hotărîre privind un schimb de teren din incinta Parcului Industrial . Terenul 
respectiv este compus din două părți, 1545mp înscris în CF Hunedoara nr. 67287 și  37mp 
înscris în CF Hunedoara nr. 67279, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara și în 
folosința SC Parc Industrial SRL și are o formă neregulată care duce la nefuncționalitate și 
dezinteres din partea investitorilor. 
           Societatea a identificat  un teren care corespunde necesităților parcului industrial și 
care este înscris în CF. nr. 67294 al municipiului Hunedoara, în suprafață de 1582 mp. 
Actualii proprietari ai terenului, familiile Crișan Ovidiu și Natalia și Crișan Tiberiu și Lucica 
sunt de acord să cedeze  terenul pe care îl dețin, în schimbul terenului deținut de primăria 
municipiului Hunedoara  
           Faţă de cele prezentate, supunem analizei Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara propunerea de aprobare a  schimbului de proprietăți imobiliare  și însușirea 
Raporturilor de evaluare întocmite de SC Evaldor Cons SRL.             
           Reglementarea juridică a proiectului de hotărâre supus dezbaterii şi aprobării 
Consiliului Local  al municipiului Hunedoara o constituie prevederile art. 121, alin (4), ale 
art.36, alin.(2), lit.c) precum şi ale art.45 alin.(3) din Legea administraţiei publice locale 
nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare. 
 
 
 Director executiv                                                             
 Giurgiu Valentina                               
                                                                                                 Birou încasări și inventar                                             
                                                                                                                    Rusu Violeta 


